
ZÁPISNICA č. 4/2023 

 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Podskalie 

dňa 14. decembra 2023 

 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

 

1. Uvítanie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2024. 

5. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu 

6. Návrh rozpočtu na rok 2024 s výhľadom na roky 2025 a 2026 

7. Zmeny v rozpočte – rozpočtové opatrenie č. 8,9,10. 

8. Dodatok č. 1 k  VZN č. 2/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady, o podmienkach určovania a vyberania poplatku na území obce 

Podskalie. 

9. Príkaz na vykonanie inventarizácie majetku obce zo stavom k 31.12.2023 

10. Informácie o projektoch. 

11. Informácie o chode obce 

12. Požiadavky občanov  

13. Diskusia 

14. Ukončenie zasadnutia OZ. 

 

J E D N A N I E 

 

K bodu 1. 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva zahájila a viedla starostka obce p. Zuzana Dočekalová. 

V úvode privítala prítomných, z neúčasti ospravedlnila Martina Lapčíka a oboznámila ich s 

programom zasadnutia, ktorý doplnila o ďalší bod: schválenie Zásad hospodárenie 

s finančnými prostriedkami obce Podskalie.  Program bol jednohlasne schválený. 
 

K bodu 2. 

Voľba návrhovej komisie bola prevedená hlasovaním v zložení: Ing. Peter Mitaš, Ing. Pavol 

Jakubek 

Overovateľ:  Mgr. Miroslava Lapčíková, Jozef Jakúbek 

Starostka obce určila za zapisovateľku:  Eva Dúšalová 

 

K bodu 3. 

Kontrola plnenia uznesení: starostka obce vykonala kontrolu plnenia uznesení a konštatovala , 

že uznesenia sa plnia v stanovených termínoch. Zároveň predložila na schválenie Zásady 

hospodárenie s finančnými prostriedkami obce Podskalie, ktoré boli  zaslané pred zasadnutím 

obecného zastupiteľstva aj poslancom. Poslanci schválili predložené zásady bez pripomienok.  

 

 



 

K bodu 4. 

Starostka obce predložila  Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 2024, 

ktorý poslanci schválili bez pripomienok.  

 

K bodu 5. 

Starostka obce predložila  stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu  rozpočtu na r.  2024 

s výhľadom na roky 2025 a 2026,  s prehľadom plnenia r. 2021 a 2022 a očakávaná 

skutočnosť r. 2023, pričom konštatovala, že predložený Návrh rozpočtu na r. 2024-2026 je 

navrhnutý ako vyrovnaný. Odporúča  OZ predložený návrh rozpočtu schváliť. Poslanci vzali 

na vedomie stanovisko k návrhu rozpočtu.  

 

K bodu 6 

Poslanci prerokovali  návrh finančného rozpočtu na r. 2024-2026. Návrh rozpočtu bol 

vyvesený  na   úradnej tabuli a webstránke obce 15 dní  pred zasadnutím OZ a taktiež bol 

zaslaný poslancom OZ.  Finančný rozpočet na rok 2024 je navrhnutý ako vyrovnaný 

v celkovej sume 84 737,78 €. 

 

K bodu 7. 

Starostka obce predložila  poslancom OZ návrh na zmenu rozpočtu: 

rozpočtové opatrenie č. 8 – úprava na položkách -  projekt Podskalská alej, voľby, dotácia 

MF SR v sume 1 232,16 €. 

 

rozpočtové opatrenie č. 9 – poskytnutie NPF na projekt Fotovoltaické zariadenie KD v sume 

25 157,56 €, skladník CO, úprava položiek PVŠS,  

 

rozpočtové opatrenie č. 10 – poskytnutie dotácie MF SR vo výške 1 369,07 € na krytie 

bežných výdavkov, súvisiacich s výkonom samosprávnych pôsobností, na zmiernenie 

negatívnych dôsledkov inflácie a úprava medzi položkami.  

Rozpočtové opatrenie tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu 8 

Poslanci prerokovali Dodatok č. 1 k VZN č. 2/2022 o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady, o podmienkach určovania a vyberania poplatku na území 

obce Podskalie. Dodatok č.1 k   VZN č. 2/2022 bol  zverejnený na  úradnej tabuli a  na 

webstránke obce 15 dní  pred zasadnutím OZ a taktiež bol zaslaný poslancom OZ 

 

Nakoľko v tomto roku obec mala nižšie výdavky na vývoz komunálneho odpadu ako 

plánovala z dôvodu zavedenie označovania  smetných nádob na vývoz štítkami, obecné 

zastupiteľstvo neschvaľuje Dodatok č 1. k VZN č. 2/2022 v ktorom sa zvyšujú sadzby 

poplatku za komunálne odpady.  Obec bude pokračovať v zavedenom označovaní smetných 

nádob určených na vývoz.  

  

K bodu 9. 

Starostka obce vydala Príkaz na vykonanie riadnej inventarizácie majetku a záväzkov obce  

Podskalie.  Zároveň informovala poslancov, ktorých menovala za predsedu – Ing. Peter Mitaš, 

a členov inventarizačnej komisie – Mgr. Miroslava Lapčíková a pracovníčku obce  Evu 

Dúšalovú. Poslancom boli  odovzdané menovacie dekréty na  inventarizáciu majetku  

Inventarizáciu treba vykonať a odovzdať na obecný úrad do 15. januára 2024. Poslanci príkaz 



starostky obce  na vykonanie  inventarizácie majetku a záväzkov obce Podskalie zobrali na 

vedomie. 

 

K bodu 10. 

a) Starostka informovala o pripravovaných projektoch:  

1. Športové ihrisko v obci Podskalie a Vybudovanie chodníka na cintoríne, na ktoré 

prebieha v týchto dňoch  verejné obstarávanie. Na športové ihrisko je už podpísaná 

zmluva s PPA o poskytnutí NFP v sume 15 237,78 €, spoluúčasť obce 

predpokladáme do 9 000 €. Práce by mali byť realizované do 31.05. 2024.  

2. Zateplenie budovy obecného úradu, zmena vykurovania, zníženie stropov, 

fotovoltaika. Náklady na projekt predpokladáme do výšky 6 000 €. Poslanci OZ 

schvaľujú vyhotovenie projektu na  zateplenie budovy obecného úradu v prípade, 

že bude vyhlásená výzva na zníženie energetickej náročnosti verejných budov. 

3. Cyklotrasa do Horného Moštenca – nakoľko obec Podskalie je v blízkosti mesta 

Považská Bystrica, je možnosť získať finančné prostriedky na vybudovanie 

cyklotrasy od vodojemu  po Moštenský kríž a po kaplnku na Vápenici. 

Poslanci neschvaľujú vybudovanie cyklotrasy.   

 

K bodu 12.  

Starostka informovala o žiadosti:  

-  p. Anny Bednárovej  o stanovisko obce k  dodatočnému stavebnému povoleniu na 

rekreačnú chatu, postavenú na KN C parc.   č. 1101 a 1100 k.ú. Podskalie 

- Ing. Ľubici Mitašovej o stanovisko obce k dodatočnému stavebnému povoleniu na 

reakreačnú chatu, postavenú na KN C prac. č. 1116 k.ú. Podskalie 

Poslanci schvaľujú  umiestnenie rekreačných chát. 

 

K bodu 13. 

Ing. Alena Hajdíková sa zúčastnila na časti zasadnutia OZ, na ktorom informovala        

poslancov o prácach na pripravovanej  monografii o Podskalí. Štúdiu archívnych dokumentov 

sa venuje už od októbra 2021, spolupracuje so ŠA v Považskej Bystrici a ŠA v Bytči. Zároveň 

informovala, že komunikuje aj s inými inštitúciami, ktoré disponujú informáciami a 

poznatkami o našej obci. Do monografie o obci by v rámci zachovania historických udalostí 

bolo dobre zahrnúť aj staršiu históriu z obdobia stredoveku. Dokumenty týkajúce sa tohto 

obdobia sa nachádzajú v ŠA v Bytči, sú však v maďarčine, príp. nemčine alebo latinčine.  Ing. 

Hajdíkova uviedla, že je možnosť dať spracovať uvedené obdobie odborníkovi, ktorý sa 

venuje tejto oblasti a má vysoké odborné znalosti, spracoval toto historické obdobie aj 

niektorým obciam z považskobystrického okresu (Jasenica, Dolná Mariková, Hatné). 

Predbežná informácia je, že materiál o obci Podskalie za uvedené historické obdobie by bolo 

možné spracovať na cca 3 autorských hárkoch. Predpokladné náklady za spracovanie 

uvedených údajov sú vo výške 2 000 €. Ďalšie náklady, ktoré by vydanie monografie 

predstavovalo, sú náklady na tlač knihy. Ing. Hajdíková žiada týmto obec o spoluúčasť na 

uvedenom projekte.  

Starostka informovala, že o finančné prostriedky môže obec požiadať TSK alebo Fond na 

podporu umenia v roku 2024. Obec v súčasnosti nemá vlastné finančné prostriedky na 

realizáciu takéhoto projektu.  Prítomní poslanci súhlasia s pokračovaním prác na vydaní 

monografie o obci Podskalie. Pre rok 2024 poslanci OZ schvaľujú uzatvoriť Zmluvu o dielo, 

resp. Licenčnú zmluvu na úhradu nákladov v sume 2000 EUR na spracovanie historického 

obdobia stredoveku až cca do roku 1850.  

 



Ing. Alena Hajdíková informovala poslancov, že bola oslovená rodinou po zosnulom Jozefovi 

Dingovi, aby zarchivovala fotografie, ktoré zanechal. Jozef Dinga sa celý život zaoberal 

amatérskou fotografiou a zanechal tak veľa fotografického materiálu, ktorý vypovedá o živote 

obyvateľov v Podskalí. Nakoľko sa jednalo o veľké množstvo fotografií, tieto Ing. Hajdíková 
roztriedila a spracovala do tematických celkov, uložila ich do bezpečných obalov a takto 

spracovanú pozostalosť po Jozefovi Dingovi vo forme fotografií a negatívov odovzdala 

starostke obce na ich uloženie a archivovanie v obecnom archíve. Takto si to želala rodina 

Dingová. 

 

  

K bodu 14. 

Starostka obce poďakovala prítomnám za účasť. 

 

V Podskalí dňa  14.12.2023 

 

Zapísala: Eva Dúšalová                    ................................ 

 

Overil:    Mgr. Miroslava Lapčíková             ................................  

       

               Jozef Jakúbek                                 ................................  

 

Zuzana Dočekalová 

             starostka obce  

  


